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Uprzejmie informuję, że na XLVII sesji Rady Miejskiej 25 marca 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Grażyna 

Barwacz zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) Poprosiła o zasypanie ubytków w nawierzchni ulicy Świerkowej od strony ulicy 

Nowodąbrowskiej. 

2) Poinformowała o bardzo złym stanie technicznym ulicy Wilczej i poprosiła o interwencję 

odpowiednich służb. 

3) Zwróciła się z prośbą o utwardzenie nawierzchni ulicy Mehoffera, która jest drogą 

dojazdową do niepublicznego przedszkola. 

4) Poprosiła o podjęcie działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa 

na skrzyżowaniu ulic Jaracza i Ćwiklińskiej. Zaproponowała montaż progów 

zwalniających.  

5) Drodzy Państwo, zwrócili się do mnie dyrektorzy, zwłaszcza III Liceum, gdzie miejsc 
dla uczniów w tym roku będzie wyjątkowo mało, tzn. będzie to 5 oddziałów. 
Ja rozumiem, że temat dotyczy bardzo wielu szkół, ale zastanawiam się, czy jeżeli 
młodzieży byłoby bardzo dużo z równą ilością punktów, ten próg minimalny 130 i gdyby 
ta młodzież jednak starała się o przyjęcie do tego Liceum, to czy mimo – ja wiem – 
trudnej sytuacji finansowej w Mieście, ale czy jednak władze nie pochyliłyby się jeszcze 
raz nad tym problemem, nad tym tematem? Trochę żal młodzieży, która przy wysokiej 
ilości punktów nie dostaje się do szkoły, w tym momencie pewnie zaplanowanej, 
wymarzonej, więc obiecałam, że zasygnalizuję temat po raz kolejny i po prostu 
artykułuję. Jest tam problem, bo faktycznie młodzieży do tej szkoły wybiera się bardzo 
dużo, myślę, że z bardzo dużą ilością punktów i gdyby taka sytuacja miała miejsce, 
że ta młodzież nie jest w stanie się dostać do tej szkoły, to proszę jednak jeszcze raz 
o przemyślenie i pochylenie się nad problemem, żeby może przynajmniej na jeden 
oddział to umożliwić.  
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